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Disclaimer and Fair Usage

All the photos, articles, GIFs, audios, videos, etc. found in this courseware were either produced by the authors, found 
freely on the Internet or used with permission from their original owners. They should be used only in the Chinese 
classroom and only for educational purposes. We do not claim to be the owners of any materials that do not belong to us 
or intend to infringe on any copyrights. They are used under the U.S. Code § 107, Limitations on exclusive rights: Fair 
use, which states:

Notwithstanding the provisions of sections 17 U.S.C. 106 and 106A, the fair use of a copyrighted work, including such 
use by reproduction in copies or phonorecords or by any other means specified by that section, for purposes such as 
criticism, comment, news reporting, teaching (including multiple copies for classroom use), scholarship, or research, is 
not an infringement of copyright. In determining whether the use made of a work in any particular case is a fair use the 
factors to be considered shall include—

(1) The purpose and character of the use, including whether such use is of a commercial nature or is for nonprofit 
educational purposes;

(2) The nature of the copyrighted work;

(3) the amount and substantiality of the portion used in relation to the copyrighted work as a whole; and

(4) the effect of the use upon the potential market for or value of the copyrighted work.

The fact that a work is unpublished shall not itself bar a finding of fair use if such finding is made upon consideration of 
all the above factors.

If you still wish any such materials to be removed, please contact us using the contact form with proof of copyright. We 
will be willing to remove anything that breaches any individual’s or organization’s copyright.



https://www.youtube.com/watch?v=qIOb4riRxTw&t=2s

https://www.youtube.com/watch?v=qIOb4riRxTw&t=2s




实在古怪
老实 乖 贪玩

说它老实吧，它有时的确很乖，会找个安静的地方，整天
睡大觉，什么也不过问。

可是骂他决定要出去玩玩，就会出走一天一夜，不管谁怎
么叫，它都不回来。

说它贪玩吧，的确是啊，要不怎么一天一夜不回家呢。
可是它听到老鼠的一点儿响动，会一动不动地等几个小时
直到把老鼠 等出来。



它要是高兴，能比谁都可爱：

用身子蹭你的腿，把脖子伸出来让你给他抓痒，或是在

你写作的时候，跳到桌子上来 在上面踩印几朵小梅花。

它要是不高兴，不管谁说多少好话，它都不理。



它什么都怕，总想藏起来

可是它又勇敢，不要说抓小虫和
老鼠，就是遇上蛇 也敢斗一斗。



小的时候
可爱 淘气

它才来我们家时 刚好满月，腿脚还站不稳，已经学会了淘气。
一张报纸，一个空瓶，都是他的好玩具。

一玩起来，不知要摔倒多少次，但摔倒了马上起来，再跑再摔，
头撞在门上、桌腿上也不哭。

后来，胆子越来越大，就到院子里去玩了，从这个花盆跳到那
个花盆，还 抱着花枝打秋千。

刚开的花朵被它折落得满地都是，一些花枝被折弯，一些被折断。



我从来不责备它，看它那样
充满活力，天真可爱，我喜
欢还来不及，怎么会和它生
气呢？



古怪 乖 安静 贪玩
猫的性格

蹭腿 抓痒痒 上桌 不理人

高兴和不高
兴的表现

藏 斗一斗

害怕和勇敢
的表现

小时候淘气
的事情 玩纸和瓶子 跑摔 撞 跳花盆



淘气 胆子 花盆 勇敢 抓痒 乖

性格 古怪 实在 的确 贪玩 满月

Team

A

Team

B



他脸上
总

带着

微笑

。

他脸上总带着微笑。



今天实在 太热
了

早点

回家

吧。

今天实在太热，早点回家吧。


